
    Protokół Nr III  

 

z obrad III sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 28 grudnia 2010 r.  

 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 9: 00 w sali narad Urzędu Gminy Pabianice. 

Na ustawowy stan Rady Gminy 15 radnych w sesji uczestniczyło 14 radnych. Radny 

Zbigniew Stasiak złożył mandat radnego z dniem 13 grudnia 2010 roku 

Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do niniejszego protokołu.  

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy H. Gajda, W- ce- wójt Gminy E. Adamczyk, Sekretarz 

Gminy J. Słubik, Skarbnik Gminy M. Nowicka, radca prawny Urzędu Gminy A. Jankowski, 

Kierownik ref. kultury, kultury fizycznej i sportu M. Wieczorek, Kierownik ref Gospodarki 

Gruntami, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska R. Iwaśków. 

W sesji uczestniczyli sołtysi gminy Pabianice obecni zgodnie z załączoną listą obecności 

stanowiącą zał. nr 2 do protokołu.  

 

Ad. pkt. 1.  

 

Przewodniczący Rady A. Jaksa otworzył obrady III sesji Rady Gminy Pabianice stwierdził 

prawomocność obrad i poprosił radnych o powstanie i uczczenie minutą ciszy pamięć 

zmarłego sołtysa wsi Piątkowisko A. Szczesika.  

 

Ad. pkt. 2. 

 

Protokół z I i II sesji został przyjęty przez Radę Gminy bez uwag i poprawek w głosowaniu 

jednomyślnie.  

 

Ad. pkt. 3.  

 

Do proponowanego porządku obrad Rada nie wniosła uwag.  

Porządek obrad III sesji przedstawia się następująco:  

 

1. Otwarcie obrad III sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z I i II sesji Rady Gminy Pabianice. 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zgłaszanie kandydatów na funkcję w-ce Przewodniczącego Rady Gminy. 

6. Powołanie Komisji Skrutacyjnej.  

7. Wybór w- ce  Przewodniczącego Rady – podjęcie uchwały.  

8. Interpelacje radnych i zapytania.  

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a/ zatwierdzenia składów stałych Komisji Rady Gminy  

b/ zatwierdzenia Przewodniczących stałych Komisji Rady Gminy. 

c/ wyboru Przewodniczącego stałej Komisji  Rewizyjnej Rady Gminy  

 

d/ podniesienia udziału członkowskiego w Gminnej Spółdzielni „Samopomoc Chłopska” w 

Pabianicach - uchwała Nr III/11/2010. 

e/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2010 r.  – Uchwała Nr III/12/2010.  

f/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2010 r. - Uchwała Nr III/13/2010.  



 2 

g/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2010 r. – Uchwała Nr III/14/2010  

h/ zmian w załączniku Nr 16 Uchwały Nr XLII/312/2010 r. Rady Gminy Pabianice z dnia 27 

stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pabianice na 2010 r. – Uchwała Nr 

III/15/2010.  

i/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2010 r – Uchwała Nr III/16/2010.  

j/ ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Pabianice Uchwała Nr III/172010.  

 

10.Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

11.Wolne wnioski i sprawy różne.  

12. Odczytanie i przyjęcie wniosków złożonych do Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Ad. pkt. 4 

 

Do Komisji Uchwal i Wniosków powołano radnego Ł. Drewniaka i radnego R. Figla  

Radni wyrazili zgodę na pracę w w/w  Komisji. Skład Komisji został zatwierdzony 

jednomyślnie.  

 

Ad. pkt. 5  

 

Realizując pkt. 5 porządku obrad dot. zgłaszania kandydatów na funkcję w- ce  

Przewodniczącego Rady, Przewodniczący Rady desygnował na tę funkcję radnego K. 

Gąsiorka, który wyraził zgodę na kandydowanie.  

Radna Z. Kasperska zgłosiła kandydaturę radnej J. Szafran, która nie wyraziła zgody na 

kandydowanie.  

Więcej kandydatur na funkcję w-ce Przewodniczącego Rady nie zgłoszono.  

 

Ad. pkt. 6.  

 

Do Komisji Skrutacyjnej zgłoszono  następujących radnych: D. Szczesik, Z. Kasperską, H. 

Szafrańskiego.  

Za tak przedłożonym składem Komisji Skrutacyjnej Rada opowiedziała się w głosowaniu 

jednomyślnie.  

 

Ad. pkt. 7  

 

Po dokonaniu przez Komisję Skrutacyjną czynności przygotowawczych do przeprowadzenia 

tajnych wyborów na funkcję w –ce Przewodniczącego Rady, Komisja rozdała karty do 

głosowania zawierające nazwisko kandydata i sposób głosowania .  

Po przeprowadzanym głosowaniu, Komisja odczytała protokół Skrutacyjny z 

przeprowadzonego głosowania w sprawie wyboru w-ce Przewodniczącego Rady Gminy  

Pabianice. Komisja stwierdziła, że bezwzględną większością głosów w-ce Przewodniczącym 

Rady Gminy wybrany został radny Krzysztof Gąsiorek. 

Protokół Skrutacyjny wraz z kartami głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu.  

Komisja Uchwał i Wniosków odczytała Uchwałę Nr III/2/2010 w sprawie wyboru w-ce 

Przewodniczącego Rady Gminy, która została podjęta przez Radę Gminy w głosowaniu 13 

głosami za, przy 1 głosie  wstrzymującym się, bez głosów przeciwnych. Uchwała w 

powyższej sprawie stanowi zał. nr 4 do protokołu.  
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Nowo wybrany w- ce Przewodniczący Rady K. Gąsiorek podziękował za wybór jego osoby 

do pełnienia tej funkcji  

 

Ad. pkt. 8 

 

Interpelacji i pytań nie zgłoszono. 

 

Ad. pkt. 9 

 

Przewodniczący Rady A. Jaksa przypomniał, że na poprzedniej sesji Rady Gminy radni mieli 

możliwość zgłoszenia swojego akcesu do pracy w poszczególnych stałych Komisjach Rady 

Gminy. Statut Gminy określa liczebność poszczególnych Komisji Rady. Komisja Rewizyjna 

może liczyć 5 członków, natomiast pozostałe Komisje od 3 do 7 członków.  

Przewodniczący poinformował, że musiał dokonać minimalnej korekty spośród zgłoszonych 

kandydatur, ponieważ niektórzy radni zapisali się do pracy nawet w trzech Komisjach. Tu 

Przewodniczący odczytał propozycje składów poszczególnych Komisji, po czym otworzył 

dyskusję nad powyższym. 

 

Radna Z. Kasperska zabierając głos powiedziała, że zapisała się do pracy w trzech Komisjach 

Rady i zależałoby jej żeby pracować w tych Komisjach, ale jeżeli nie może, to przyjmuje 

propozycje przedłożone przez Przewodniczącego Rady jako ostateczne.  

Innych uwag nie zgłoszono.  

 

Komisja Uchwał i Wniosków przedkładała kolejno Radzie Gminy projekty uchwał w 

sprawach składów osobowych Komisji Rady Gminy.  

 

Uchwała Nr III/3/2010 w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Pabianice została podjęta w głosowaniu 14 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez 

głosów wstrzymujących.  

Uchwała w powyższej sprawie stanowi zał. nr 5 do niniejszego protokołu.  

Skład osobowy Komisji Rewizyjnej przedstawia się następująco: 

 

1. Figiel Roman 

2. Kociołek Piotr 

3. Rychłowska Cecylia 

4. Skawiński Adam 

5. Szafrański Henryk 

 

Uchwała Nr III/4/2010 w sprawie zatwierdzenia składu osobowego stałej Komisji 

Gospodarczo-Finansowej została podjęta w głosowaniu 14 głosami za, bez głosów 

przeciwnych i bez głosów wstrzymujących i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Skład osobowy Komisji Gospodarczo-Finansowej przedstawia się następująco: 

 

1. Drewniak Łukasz 

2. Figiel Roman  

3. Gryska Marek 

4. Jaksa Arkadiusz 

5. Kasperska Zdzisława  

6. Szafran Janina 

7. Szafrański Henryk 
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Uchwała Nr III/5/2010 w sprawie zatwierdzenia składu osobowego stałej Komisji Ochrony 

Środowiska i Rozwoju Rady Gminy Pabianice została podjęta w głosowaniu 14 głosami za, 

bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się i stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu.  

Skład osobowy Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju przedstawia się następująco: 

1. Drewniak Łukasz 

2. Gryska Marek 

3. Kociołek Piotr 

4. Marciniak Anna 

5. Muszczak Marek 

6. Skawiński Adam 

7. Szczesik Donata  

 

Uchwała Nr III/6/2010 w sprawie zatwierdzenia składu osobowego stałej Komisji 

Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej została podjęta w głosowaniu 14 głosami za, bez 

głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się i stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

Skład osobowy Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej przedstawia się 

następująco: 

 

1. Gąsiorek Krzysztof 

2. Kasperska Zdzisława 

3. Marciniak Anna  

4. Muszczak Marek  

5. Rychłowska Cecylia  

6. Szafran Janina  

7. Szczesik Donata  

 

Po podjęciu przez Radę Gminy uchwał w sprawach ustalenia składów osobowych Komisji 

Przewodniczący Radu zarządził około 20 minutową przerwę w obradach w celu zwołania 

pierwszych posiedzeń Komisji i wyboru Przewodniczących Komisji. 

 

Po przerwie Przewodniczący  wznowił obrady sesji i zgodnie ze statutem gminy Rada 

dokonała uchwałami zatwierdzenia Przewodniczących Komisji.  

 

Komisja Uchwał i Wniosków przedkładała Radzie Gminy projekty uchwał w powyższych 

sprawach: 

 

Uchwała Nr III/ 7 / w sprawie zatwierdzenia Przewodniczącego stałej Komisji Samorządowo-

Społecznej i Organizacyjnej została podjęta w głosowaniu 13 głosami za, przy 1 glosie 

wstrzymującym się, bez głosów przeciwnych i stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Na Przewodniczącego Komisji zatwierdzono kandydaturę radnego M. Muszczaka. 

 

Uchwała Nr III/ 8 / w sprawie zatwierdzenia Przewodniczącego stałej Komisji Gospodarczo- 

Finansowej została podjęta w głosowaniu 13 głosami za, przy 1 glosie wstrzymującym się, 

bez głosów przeciwnych i stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

Na Przewodniczącego Komisji zatwierdzono kandydaturę radnego M.Gryski. 
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Uchwała Nr III/ 9 / w sprawie zatwierdzenia Przewodniczącego stałej Komisji Ochrony 

Środowiska i Rozwoju została podjęta w głosowaniu 13 głosami za, przy 1 glosie 

wstrzymującym się, bez głosów przeciwnych i stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

Na Przewodniczącego Komisji zatwierdzono kandydaturę radnego A. Skawińskiego. 

 

Wyboru Przewodniczącego stałej Komisji Rewizyjnej zgodnie ze Statutem Gminy dokonała 

Rada Gminy. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o zgłaszanie spośród radnych kandydatur do 

pełnienia funkcji Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  

 

Radny H. Szafrański zgłosił na funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej kandydaturę 

radnego R. Figla.  

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Uchwała Nr III/10/2010 w sprawie wyboru Przewodniczącego stałej Komisji Rewizyjnej 

została podjęta w głosowaniu 13 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się bez głosów 

przeciwnych i stanowi załącznik nr 12.  

 

Przewodniczący Rady złożył wszystkim nowo wybranym Przewodniczącym Rady gratulacje 

z wyboru. 

 

Przewodniczący Rady poprosił  Komisję Uchwał i Wniosków o przedkładanie Radzie Gminy 

kolejnych projektów uchwal będących w porządku obrad.  

 

Po przedłożeniu projektu uchwały w sprawie podniesienia udziału członkowskiego w 

Gminnej Spółdzielni „Samopomoc Chłopska” w Pabianicach w dyskusji głos zabrał radny P. 

Kociołek. Zapytał ile udziałów  w Gminnej Spółdzielni „S Ch” posiada gmina Pabianice, jaka 

jest kondycja finansowa „Gminnej Spółdzielni „S Ch”, czy gmina może być udziałowcem.  

 

Radca prawny Urzędu Gminy A. Jankowski odpowiedział, że gmina jest osobą prawną i może 

być udziałowcem.  

Na pytanie dot. kondycji finansowej „G S” w- ce Wójt Gminy E. Adamczyk odpowiedział, że 

„G S” posiada za 2010 rok obroty rzędu 70 mln. zł. w związku z czym nie ma dla nas 

zagrożenia. W-ce Wójt poinformował także, że oprócz udziału posiadamy także wkład 

finansowy w wysokości 500 tys. zł. Jest to wkład wyżej oprocentowany niż w banku.  

Każdego roku z tego tytułu wpływa do budżetu gminy około 20-25 tys. zł.  

Radny P. Kociołek zadał pytanie czym się różni wkład od udziału członkowskiego.  

W- ce Wójt odpowiedział, że aby być członkiem należy mieć wkład i udział. Zarząd „ GS” 

przyjął uchwałę o podniesieniu udziału członkowskiego, stąd nasz powyższy projekt uchwały. 

Jeżeli nie podnieślibyśmy udziału członkowskiego zostalibyśmy skreśleni z listy członków.  

 

Radny A. Skawiński zapytał pytanie: co gminie daje 1 udział ? 

W- ce Wójt odpowiedział, że prawo głosowania na walnym zebraniu.  

 

Radny M. Gryska zapytał kto jest naszym przedstawicielem na walnym zebraniu.  

Uzyskując odpowiedź, że jest to Wójt Gminy zapytał na jakiej podstawie wybierany jest Wójt 

do tego przedstawicielstwa.  

Radca Prawny Urzędu A. Jankowski odpowiedział, że wynika to z ogólnych zasad 

reprezentowania gminy. Wójt lub zastępca reprezentują gminę na zewnątrz.  

 

Więcej głosów w dyskusji nad powyższym projektem uchwały nie zgłoszono.  
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Uchwała Nr III/11/2010 w sprawie podniesienia udziału członkowskiego w Gminnej 

Spółdzielni „Samopomoc Chłopska”w Pabianicach została podjęta w głosowaniu 12 głosami 

za, przy 2 głosach wstrzymujących się, bez głosów przeciwnych.  

Uchwała Nr III/11/2010 stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Po przedłożeniu przez Komisję Uchwał i Wniosków projektu uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy na 2010 / dot. kwoty 11 tys. zł./ radny M. Gryska poprosił o przedłożenie 

uzasadnienia do wydatkowania kwoty 5 tys. zł w dz. 754 – bezpieczeństwo publiczne i 

ochrona pp.  

Skarbnik Gminy M. Nowicka poinformowała, że przedkłada propozycje zmian w tym dziale, 

ponieważ strażacy ochotnicy z OSP Konin przebywają w tej chwili na szkoleniu które należy 

sfinansować z budżetu gminy, część środków to zabezpieczenie profilaktyczne z 

przeznaczeniem na uregulowanie rachunków w starym roku za paliwo. Jeżeli środki nie 

zostaną wykorzystane to przejdą do nadwyżki budżetowej na rok przyszły.  

Radny R. Figiel przypomniał, że Rada Gminy w poprzedniej kadencji podjęła uchwałę o 

finansowaniu szkoleń dla strażaków ochotników  w wysokości 5 zł. za każdą godzinę 

szkolenia. Bez odbycia wymaganych szkoleń strażak ochotnik nie mógłby być dopuszczony 

do jakichkolwiek działań prewencyjnych. 

Więcej pytań do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono.  

Uchwała Nr III/12/2010 w sprawie zmian w budżecie na rok 2010 została podjęta przez Radę 

Gminy w głosowaniu 14 głosami za bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się i stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Do kolejnej przedłożonej uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na rok 2010 

Nr III/13/2010 Rada nie wniosła uwag.  

Uchwała w proponowanym brzmieniu została podjęta w głosowaniu 14 głosami za, bez 

głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się i stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Do Uchwały Nr III/14/2010 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 nie wniesiono uwag. 

Została podjęta w proponowanym brzmieniu w głosowaniu 14 głosami za, bez głosów 

przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się. Uchwała stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu.  

 

Do Uchwały Nr III/15/2010 w sprawie zmian w załączniku Nr 16 Uchwały Nr XLII/312/2010 

r. Rady Gminy Pabianice z dnia 27 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy 

Pabianice na 2010 r. również nie wniesiono uwag. Została podjęta w proponowanym 

brzmieniu w głosowaniu 14 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów 

wstrzymujących się. Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Do Uchwały Nr III/16/2010 w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2010 r. nie 

wniesiono uwag. Została podjęta w proponowanym brzmieniu w głosowaniu 14 głosami za, 

bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się. Uchwała stanowi załącznik nr 18 

do protokołu.  

 

Po przedłożeniu przez Komisję Uchwał i Wniosków projektu uchwały w sprawie 

wynagrodzenia Wójta Gminy Pabianice stanowiącym załącznik nr 19 do niniejszego 

protokołu głos zabrał radny A. Skawiński, który powiedział, że kadencja dopiero się 

rozpoczyna i jego zdaniem należy najpierw pozwolić Wójtowi Gminy wykazać się w 

działaniach.  
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Radny do przedłożonego w projektu uchwały wnioskował o wniesienie poprawki w§ 1 pkt. 1 

i ustalenie zasadniczego wynagrodzenia dla Wójta Gminy w wysokości 4 950 zł. miesięcznie 

i od tej kwoty analogicznie dokonać wysokości zmian pozostałych składników ustalonych  

procentowo od wynagrodzenia zasadniczego. Byłoby to pozostawienie wynagrodzenie na 

poziomie z końca poprzedniej kadencji.  

 

Radny R. Figiel wnioskował, aby przyjąć zaproponowane w przedłożonym projekcie uchwały 

wynagrodzenie dla Wójta Gminy, motywował to tym, że Wójt nie miał od kilku lat wzrostu  

wynagrodzenia. 

Innych wniosków nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek zgłoszony przez radnego A. Skawińskiego do 

głosowania. Za pozostawieniem wynagrodzenia Wójta na poziomie poprzednim 

zaproponowanym we wniosku przez radnego A. Skawińskiego Rada opowiedziała się 

bezwzględną większością głosów. 

 

W związku z wynikiem takiego głosowania dokonano poprawek w przedłożonym projekcie 

uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Pabianice w sposób przywracający do 

wersji obowiązującej dotychczas.  

 

Po dokonaniu poprawek Komisja Uchwał i Wniosków przedłożyła Radzie Gminy do 

głosowania Uchwałę Nr III/17/2010 w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Pabianice, która 

została przyjęta w głosowaniu 9 głosami za, przy 4 głosach przeciwnych i 1 głosie 

wstrzymującym się.  

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. pkt. 10 

 

Punkt nie realizowany, ponieważ na ostatniej sesji, ani też między sesjami do biura rady nie 

wpłynęły interpelacje.  

 

Ad. pkt. 11 

 

 

W wolnych wnioskach i sprawach różnych radna C. Rychłowska złożyła wniosek pisemny do 

Wójta Gminy w sprawie utrzymania dróg na terenie gminy we wsi Szynkielew. Kserokopia 

wniosku stanowi zał. nr 21 do niniejszego protokołu.  

 

Z pytaniami do Wójta Gminy wystąpili radni: 

 

Radny A. Skawiński zapytał czy Wójt Gminy zgodnie z wcześniej złożoną zapowiedzią  

prowadził negocjacje dotyczące zakupu działki pod budowę nowego ośrodka zdrowia po 

południowej stronie gminy. 

Radny R. Figiel zapytał czy są już podjęte działania zmierzające do naprawy uszkodzonej 

melioracji powstałej na skutek prowadzonych prac związanych z budową obwodnicy S-14.  

 

Przewodniczący Rady wnioskował o poprawę nawierzchni stanu drogi we wsi Piątkowisko „ 

Żabieniec”. Po dużych opadach śniegu, następnie roztopach i gołoledzi powstały koleiny z 

lodu. Przewodniczący zasugerował, aby wynająć firmę, która posypałaby solą wszystkie takie 

miejsca newralgiczne na terenie gminy.  
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Radna J. Szafran wnioskowała o odpowiednie oznakowanie zalanej części i zlodzonej drogi w 

Hermanowie przy posesji nr 9. Droga została podtopiona wskutek niesprzyjającej aury 

pogodowej.  

 

Radna A. Marciniak poinformowała, że interweniowała u Wójta Gminy w sprawie rozlewiska 

na drodze we wsi Piątkowisko przy szkole, a także w Kudrowicach. Szkody zgłoszone zostały 

już usunięte.  

 

Przewodniczący Rady poinformował Radę , iż z dniem  13 grudnia br. radny Z. Stasiak złożył 

mandat radnego w związku z czym zgodnie z wymogami ustawowymi zostaną podjęte w tym 

kierunku dalsze działania. 

 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem do radnych o przedłożenie swoich opinii co do 

ewentualnego wprowadzenia zmiany godzin odbywania sesji Rady Gminy to jest z 

dotychczasowych godzin dopołudniowych na popołudniowe.  

 

Radna Z. Kasperska odnosząc się do propozycji Przewodniczącego Rady dot. odbywania sesji 

w godzinach popołudniowych wnioskowała, aby sesje odbywały się tak jak miało to miejsce 

do tej pory czyli w godzinach dopołudniowych. Przemawia za tym jak powiedziała „higiena 

pracy umysłowej”. Należy wziąć zdaniem radnej pracę w całej kadencji jak również 

wszystkie 4 pory roku, podczas których często szybko zapada zmierzch. 

 

Radni R. Figiel i radna J. Szafran wnioskowali o odbywanie sesji w godzinach 

dopołudniowych. tj rozpoczęcie od. godz. 10,00  

Radny P. Kociołek zabierając głos wnioskował, aby w tej kadencji Rada pomyślała 

wybiegając bardziej na przyszłość w kierunku poprawienia warunków w jakich mogłaby w 

przyszłości odbywać sesje. Apelował o pracę w tej kadencji szczególnie nad rozwojem 

gminy, a nie jak wyraził „głosowaniem nad poprawkami w budżecie” co bardzo często 

dominowało w poprzedniej kadencji. 

 

W sprawie zmiany godzin odbywania sesji głos zabrał jeszcze radny M. Muszczak wyrażając 

swoją opinię poinformował, że jemu osobiście odpowiadałaby proponowana zmiana przez 

Przewodniczącego Rady.  

 

Radny A. Skawiński wystąpił do Wójta z wnioskiem o rozważenie wydłużenia godzin pracy 

Urzędu Gminy w jednym dniu tygodnia.  

 

Sołtys wsi Rydzyny M. Nowak wnioskował do Wójta o przedłużenie odśnieżania drogi  

W Rydzynach /średnich/ tj. odcinka drogi w kierunku do lasu od posesji p. Helbika. 

 

Sołtys wsi Gorzew B. Wójcik – Fater wnioskowała o: 

-poprawienie stanu utrzymania skrzyżowania w Gorzewie, 

- podjęcia decyzji o udostępnienie klucza do świetlicy strażackiej w Gorzewie dla dzieci i ich 

opiekunów oczekujących na autobus szkolny, 

- wyegzekwowanie od firmy „Włodan” odśnieżania całej drogi w Gorzewie aż do laguny 

osadowej /do tej pory firma odśnieża ją jedynie do strażnicy/, a także odlodzenia 

skrzyżowania w Gorzewie. 
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Sołtys wsi Janowice, Wysieradz, Huta Janowska T. Owczarek również wnioskowała o 

usunięcie lodu z dróg bocznych. 

 

Wójt Gminy H. Gajda zabierając głos poinformował w odniesieniu do zgłoszonych wniosków  

dot. stanu dróg, że podejmie działania wraz z kompetentymi pracownikami Urzędu Gminy. 

W sprawie zgłoszonej przez radnego A. Skawińskiego dot. negocjacji zakupu działki pod 

ośrodek zdrowia na południowej stronie gminy poinformował, że poczynił rozmowy z 

osobami, które są zainteresowane zbyciem swoich działek pod budowę ośrodka, Wójt udzielił 

informacji co do wielkości tych działek i cen za 1m
2
 Ponadto powiedział, ze chciałby, aby 

Komisje Rady na swoich posiedzeniach podjęły ten temat.  

 

W sprawie zgłoszonej przez radnego R. Figla dot. do naprawy uszkodzonej melioracji 

powstałej na skutek prowadzonych prac związanych z budową obwodnicy S-14 Kierownik  

Ref. Gospodarki Gruntami, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska poinformował, że 

były już podejmowane w tym kierunku działania, wiosną stopniowo będą naprawiane 

zniszczone sączki. 

 

Sekretarz Gminy J. Słubik zabierając głos odniosła się do sprawy związanej ze złożeniem 

mandatu przez jednego z radnych. Poinformowała, że zgodnie z przepisami Rada Gminy 

winna podjąć w ciągu 3 miesięcy od dnia złożenia przez radnego mandatu  uchwałę w 

sprawie wygaśnięcia mandatu radnego i przekazać ja Wojewódzkiemu Komisarzowi 

Wyborczemu, który po podjęciu uchwały ma obowiązek również w ciągu 3 miesięcy ogłosić 

wybory uzupełniające w tym obwodzie.  

Więcej spraw nie zgłoszono.”  

 

 

Ad. pkt. 12 

 

Komisja Uchwał i Wniosków odczytała protokół Komisji Uchwał i Wniosków sporządzony 

na III sesji Rady Gminy.  

Protokół został przyjęty przez Radę w głosowaniu jednogłośnie i stanowi zał. nr 22 do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad. pkt. 13 

 

Przewodniczący Rady A. Jaksa zamknął o godz. 11
50

 obrady III sesji Rady Gminy Pabianice. 

 

 

 

      Obradom sesji przewodniczył: 

      Przewodniczący Rady Gminy Pabianice  

 

      dr Arkadiusz Jaksa  

 

 
Protokołowała 

Urszula Czerwonka  


